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Jegyzőkönyv 
 

 

a BME Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki Kar 

Kari Tanácsának 2017. április 28-án 14:00-kor kezdődő, 

a BME Rektori tanácstermében tartott rendes üléséről 
 

 

Dr. Varga István köszönti a Kari Tanács megjelent tagjait és megnyitja az ülést. Elmondja, 

hogy a Kari Tanács meghívó és ezek előterjesztései, mellékletei ki lettek küldve. Szeretne 

egy napirendi pont cserét ajánlani. Kéri a tisztelt Kari Tanácsot, hogy az 5. napirendi ponttal 

kezdjenek, mert a Kari Tanácson jelen van Fortuna Zoltán is, aki esetlegesen ki tudja 

egészíteni Dr. Mándoki Péter gazdasági dékánhelyettes javaslatát a 2017. évi 

költségvetésre. 

 

1. Javaslat a 2017. évi kari költségvetésre 

Előterjesztő: Dr. Varga István dékán 

 

Dékán úr mielőtt átadja a szót Dr. Mándoki Péternek elmondja, hogy ugyanúgy indulunk 

neki a 2017-es évnek, mint anno a 2016-nak.Vannak tartalékaik a karnak attól függetlenül, 

hogy béremelés történt és felújításokba kezdett a kar. Most pedig tartalékolni kell. A 

költségvetés összeállítása központi irányelvek szerint történt. 

Dr. Mándoki Péter megkapja a szót. Elmondja, hogy az átküldött előterjesztés 

mellékletében, minden pontosan le van írva. Kiegészíti még, hogy a szociális hozzájárulást 

a kari központi költségvetésből fedezi a kar. A kari gazdálkodás stabil, a maradvány egy 

kicsit növekedni fog, de a számadatok stabilak. Kéri a tisztelt Kari Tanácsot, hogy fogadja 

el a 2017. évi költségvetésre tett javaslatot. 

Dékán úr megköszöni Dr. Mándoki Péter előterjesztést és megkérdezi Fortuna Pétert, hogy 

van-e hozzáfűzni valója az eddig elhangzottakhoz. 

Fortuna Zoltán elmondja, hogy 2013 óta a KJK az a kar, aki a legnagyobb arányban tudott 

növekedni, legnagyobb a saját bevételnek és a belső költségvetésnek az aránya. Fortuna 

Zoltán is javasolja a költségvetés elfogadását. 

Dékán úr megköszöni a hozzászólást és mivel tudja, hogy Zoltánnak rengeteg teendője van 

távozásra buzdítja. 

Dr. Szabó András szót kér és megjegyzi, hogy az előterjesztés 17. oldalán apróbb elírások 

találhatóak (2017 helyett 2016 szerepel). 
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Dékán úr megköszöni a hozzászólást és mivel több kérdés, hozzászólás nem érkezik 

megkéri a tisztelt Kari Tanácsot, hogy szavazzanak a kar 2017. évi költségvetésének 

elfogadásáról.  

 

A szavazás eredménye a következő: 100% 

 

30 igen 

0 nem 

0 tartózkodás 

 

Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy elfogadja az előterjesztésben levezett kari 

költségvetést, amely alapján a tanszékek az ott meghatározott központi költségvetési 

támogatásban részesülnek. 

 

2. Javaslat Dr. Veress Árpád felterjesztésére Magyar Ezüst Érdemkereszt állami 

kitüntetésre 

Előterjesztő: Dr. Rohács Dániel egyetemi docens 

 

Mivel Dr. Rohács Dániel a VRHT tanszékvezetője nem tudott megjelenni a Kari Tanácson, 

ezért Dr. Varga István Dr. Simongáti Győzőt a VRHT tanszékvezető-helyettesét kéri fel, 

hogy terjessze elő Dr. Veress Árpád Magyar Ezüst Érdemkereszt állami kitüntetés 

felterjesztéséről szóló javaslatát.   

Dr. Simongáti Győző elmondja, hogy Dr. Veress Árpádot senkinek se kell bemutatni, ő a 

VRHT egyik vezető oktatója, valamint a BME Egyetemi Tudományos Diákköri Bizottság 

elnöke. Szakmai tevékenységét az oktatás, kutatás és az egyetemi tehetséggondozás 

határozza meg. Éppen ezért kéri a Kari tanácstól az felterjesztés elfogadását. 

Dékán úr megköszöni a felterjesztést és mivel kérdés, hozzászólás nem érkezik megkéri a 

tisztelt Kari Tanácsot, hogy titkos szavazással döntsön Dr. Veress Árpád Magyar Ezüst 

Érdemkereszt állami kitüntetés felterjesztéséről. 

 

A szavazás eredménye a következő: 76,7% 

 

23 igen 

3 nem 

4 tartózkodás 

 

Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy hogy Dr. Veress Árpádot felterjeszti a Magyar Ezüst 
Érdemkereszt állami kitüntetésre. 
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3. Javaslat Dr. Bóna Krisztián felterjesztésére Rektori Dicséretre 

Előterjesztő: Dr. Varga István dékán 

 

Dékán úr elmondja, hogy azért esett Dr. Bóna Krisztiánra a választása, mert ő a logisztikai 

mérnök képzés szakfelelőse mind BSc, mind MSc szinten. A másik két szakfelelős is fel lett 

terjesztve különböző kitüntetésekre. Az elmúlt időszakban átalakításra került mindhárom 

szak, amely munka során a logisztikai szak vonatkozásában Dr. Bóna Krisztián jelentős 

szerepet töltött be. Ezen felül a két éve indult lean folyamatfejlesztő szakirányú 

továbbképzési szak tárgyfelelőse. Ezen oktatásfejlesztő munka elismeréseképpen 

szeretné Dr. Bóna Krisztiánt felterjeszteni rektori dicséretre.  

Mivel kérdés, hozzászólás nem érkezik Dr. Varga István megkéri Dr. Bóna Krisztiánt, hogy 

a szavazás idejére hagyja el a termet és megkéri a tisztelt Kari Tanácsot, hogy titkos 

szavazás keretén belül támogassa a felterjesztési javaslatot. 

 

A szavazás eredménye a következő: 100% 

 

29 igen 

0 nem 

0 tartózkodás 

 

Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy támogatja Dr. Bóna Krisztián felterjesztését „Rektori 

Dicséret”-re. 

 

4. Beszámoló a 2016-os TDK konferenciáról 

 Előterjesztő: Dr. Csiszár Csaba egyetemi docens 

 

Dr. Csiszár Csaba, mivel mindenki megkapta előzetesen a beszámolóját csak a 

legfontosabbakat emeli ki. Jóval kevesebb volt a TDK konferenciára a jelentkezés a KUKG 

és a logisztika már összevonva szerepelt az elmúlt évben. A támogatás is csökkent. Dr. 

Csiszár Csaba megemlíti még, hogy április elején volt az OTDK, ahol 16 dolgozatszerepelt 

ebből 7 helyezést lett, 4 első és 2 különdíjat hoztak el.  Dr. Csiszár Csaba kéri a Kari Tanácstól 

a beszámoló elfogadását. 

Dékán úr megköszöni a beszámolót és kérdés, hozzászólás hiányában megkéri a tisztelt 

Kari Tanácsot, hogy szavazzanak a 2016-os TDK konferencia beszámolójának elfogadásáról.  

A szavazás eredménye a következő: 100% 

 

30 igen 

0 nem 

0 tartózkodás 
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Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy elfogadja a melléklet beszámolót. 

 

5. Beszámoló a Kar 2016. évi gazdálkodásáról 

Előterjesztő: Dr. Mándoki Péter gazdasági dékánhelyettes  

 

Dr. Mándoki Péter elmondja, hogy ugyanazt tudja csak elmondani, amit már egyszer 

elmondott az 1. napirendi pontnál. Az előterjesztésben szerepelnek a részletes 

kimutatások. Kiemeli még, hogy idéntől nincs már kutatóegyetemi támogatás. A takarítást 

is a BME ÜMSZ végzi, velük kellett szerződni és a J épület portásaira se tud a kar megoldást 

találni. A portások a kari rehab terhére vannak foglalkoztatva, de ha az ÜMSZ átveszi őket, 

akkor a karnak fizetnie kell értük.  

Dékán úr megköszöni a beszámolót és kérdés, hozzászólás hiányában megkéri a tisztelt 

Kari Tanácsot, hogy szavazzanak a 2016. évi gazdálkodás beszámolójának elfogadásáról.  

 

A szavazás eredménye a következő: 100% 

 

30 igen 

0 nem 

0 tartózkodás 

 

Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy elfogadja a mellékletben levezetett kari beszámolót. 

 

6. Javaslat az autonóm járműirányítási mérnök mesterképzési szak indítására a 

Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki Karon. 

Előterjesztő: Dr. Varga István dékán 

 

Dr. Varga István elmondja, hogy lassan egy éve, hogy a szaklétesítést megszavazta a Kari 

Tanács és ha a szak létesül, akkor az megjelenik a Magyar Közlönyben kb. júniusra kapnánk 

meg a szaklétesítési engedélyt. Éppen ezért van szükség a szakindítási Kari Tanács 

határozatra is. Dékán úr elmondja azt is, hogy a szakindításnak vannak hátulütői pl. ha nem 

indítják a szakot vagy ha nem így létesül, de ez szinte kizárt, mert a KJK nyújtotta be a 

kérelmet. Ha augusztus 31-ig megtörténne a szakindítás, akkor 2018 szeptemberében már 

indulhatna is. Tudni kell azt is, hogy jelentős a VIK bedolgozása. 

Dr. Szabó András szóvá teszi a jelentős heti óraszámokat és lényegi kérdésként foglakozik 

a 12 kreditnyi szabadon választott tantárgy kerettel. Fontosnak tartja, hogy a KKK 

kompetenciái megjelenjenek. 

Dékán úr elmondja, hogy ez az anyag még nincs kész 100%-san, de megígéri, hogy amikor 

az anyag készen van, benyújtás előtt a Kari Tanács tagjai elektronikusan meg fogják kapni. 

Dr. Szabó Géza megkérdezi, hogy a karnak van-e erre kapacitása. 
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Dékán úr válaszában elmondja, hogy a kari leterheltség kevesebb, mint 50 %-ot jelent. Ez 

MSc képzés és a kar ebben akar fejlődni. A cégek részéről is igen nagy az érdeklődés. Az SH 

keretén belül meg lehet hirdetni. 

Dr. Szabó Géza felveti a duális képzés lehetőségét is, hogy akkor erre már esetlegesen fel 

lehet készülni. 

Mivel több kérdés, hozzászólás nem érkezik Dr. Varga István megkéri a tisztelt Kari 

Tanácsot, hogy szavazzon, hogy támogatja-e  az autonóm járműirányítási mérnök 

mesterképzési szak indítását a Közlekedésmérnöki és Járműmérnöki Karon. 

 

A szavazás eredménye a következő: 93,3% 

 

28 igen 

2 nem 

0 tartózkodás 

 

Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy támogatja az autonóm járműirányítási mérnöki 
mesterképzési szak indítására tett javaslatot. 
 
7. Javaslat kari Kitüntetési Szabályzat létrehozására 

Előterjesztő: Dr. Varga István dékán 

 

Dr. Varga István átadja a szót Dr. Szabó Gézának, aki az előző kari tanácson már szóban 

véleményeztette a kitüntetési szabályzat létrehozását. Azóta a szabályzat némileg 

módosult, mert a Jogi Osztály átíratott és kihúzatott néhány részt. 

Dr. Szabó András felveti, hogy a hallgatói részvétel díjazása nem releváns és valahogy azt 

kellene elérni, hogy ez releváns véleményt adjon. 

Dr. Simongáti Győző feleslegesnek tartja a kari Kitüntetési Szabályzat létrehozását, mert 

az egyetemi felterjesztésekkel sem tudunk kellőképpen foglalkozni. 

Mivel több kérdés, hozzászólás nem érkezik Dr. Varga István megkéri a tisztelt Kari 

Tanácsot, hogy kézfeltartással szavazzon, hogy támogatja-e  a kari Kitüntetési Szabályzat 

létrehozását. 

 

A szavazás eredménye a következő: 96,7% 

 

29 igen 

0 nem 

1 tartózkodás 

 

Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy támogatja kari Kitüntetési Szabályzat létrehozásá 
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8. Egyebek 

Előterjesztő: Dr. Varga István dékán 

 

Morovián Márton szót kér, mivel megszavazásra került a kari Kitüntetési Szabályzat, így dr. 

Búza Gábort szeretné a HK javasolni a Kari Ifjúságért kitüntetésre. 

Dékán úr megköszöni a javaslatot és kéri a tisztelt Kari Tanácsot, hogy szavazzon elfogadja-

e a „Kari Ifjúságért” kitüntetésre tett javaslatot.  

 

A szavazás eredménye a következő: 96,7% 

 

29 igen 

0 nem 

0 tartózkodás 

 

Tehát a Kari Tanács úgy dönt, hogy elfogadja benyújtott Kitüntetési Szabályzat "Kari 

Ifjúságért" díjra és "Kar Kiváló Oktatója" díjra vonatkozó részét, valamint hatályon kívül 

helyezi azon korábbi KT határozatokat. 

 
Mivel egyéb kérdés, hozzászólás nem érkezik Dékán úr megköszöni a Kari Tanács munkáját 

és bezárja az ülést. 

 

 

 

Budapest, 2017. május 10. 

Bónáné Mózer Krisztina 

hivatalvezető 


